
Protokoll nr 8 – 210315 Teams 
 

Styrelse Martin Lyckström, Lars-Axel Andersson, Terese Carlsson, Anne Johansson, 
Patrik Svensson, Robert Sjöström frånvarande, Tony Sandberg, Robert 
Andersson, 

Adjungerade Lars-Göran Gustavsson, Inga-May Forslund, Jim Karlsson valberedningen,  
frånvarande.Annika Eriksson 

1 Mötets öppnande 

Martin förklarade mötet öppnat. 

2 Sekreterare Anne Johansson 

3 Föregående protokoll Godkändes 

4 Fastställande av dagordning Dagordningen godkändes.  

5 Eskaleringar (akuta ärenden som resp verksamhetsområde inte kan lösa 

själva) 

5,1 Ansökan ur Coronafonden: Järna SK har inkommit med ansökan på 40 000kr för 
att arrangera en hockeyvecka: Styrelsen fattade beslut om att inte tillstyrka inskickad 
ansökan. 
 
5.2 Serieavgifter: Eskilstuna Linden Hockey har inkommit med förfrågan om rabatt 
på serieavgifter, då det endast blev ett poolspel för flickor C. Styrelsen fattade beslut 
om att inte tillstyrka inskickad ansökan.  Vi står fast vid tidigare fattat beslut dvs. att vi 
följer Region Östs beslut att inte betala tillbaka serieavgifterna för denna säsong. 
   
5.3 Gnesta IK har inkommit med förfrågan om bidrag för kostnaden på utskick av 
rekryteringsbrev för Tre Kronors Hockeyskola, utifrån denna förfrågan beslutade 
styrelsen Södermanlands Ishockeyförbund ersätter ALLA föreningar i distriktet med 
50% av utskickskostanden.  
 
5.4 Lägesrapport Valberedningen: 
Arbetet går bra, det mesta börjar bli klart.      
               
6   Fokuspunkter 

6.1 Utvecklingsgrupp: Robert, Tony och Terese presenterade gruppens syn på sitt 

uppdrag, att komplettera och hjälpa kommittéerna. Initialt med frågan om 

Hockeykontor.  

6.2 Hockeykontor: Utvecklingsgruppen presenterade status. Hockeykontorens 

uppdrag: effektiva administration och föreningsutveckling. Södermanland kan välja 

att försöka skapa eget kontor eller ett satelitkontor. Gruppen jobbar vidare och förser 

Martin med underlag inför kommande möten i Regionen.  

  



 
7     Statusrapporter 
 
7.1 Ekonomi (Tony) – Inga pengar har ännu utbetalats. 

     

7.2 Utbildning (Patrik) – Utbildningsplanen är inställd resten av säsongen 20/21.. 

7.3 Disciplin/Tävling (Lars-Axel) –Inget att rapportera, 

7.4 Funktionär (Robert) Inget att rapportera. 

7.5 Distriktslag (Anne/Lars-Axel, Patrik). Båda lagen kommer att göra en plan för 

träffar och givetvis anpassa utifrån FHM´s direktiv, preliminära scheman kommer 

innan påsk.  

5.6 Region Öst (Martin, Tony) – Inget nytt att rapportera. 

8. Övriga frågor : Datum för årsmöte: 31 maj 2021. 

 
9. Nästa möte: 19 april 17.30- 19.00 
 
 
 
 


